
Interpelácia č. 8/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Ing. Gore: 
V októbri v roku 2016 sme schvaľovali žiadosť o nenávratný finančný príspevok Interreg, 
vtedy bolo avizované, že november, december, január budú mesiace, keď bude 
vyhodnocovanie tohto projektu. Je koniec februára, chcem sa spýtať, či máme nejakú 
informáciu o tom, ako úspešné bolo v tomto prípade mesto Trebišov. 
 
PhDr. Čižmár: 
Ešte nebola táto informácia poskytnutá. 
 
Ing. Gore: 
Pán primátor, žiadam vás, aby ak príde táto informácia toho rozhodnutia, aby sme písomne 
o tom dostali informáciu poslanci mestského zastupiteľstva. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 
 
 
Na ďalšie vybavenie: 
Kancelária primátora: 
 
 
 
 
 
 


